
KALLELSE 
 

STABERGS BÅTKLUBBS 
ÅRSMÖTE 

Söndagen den 30:e Mars 2025 
kl 17.00 

Plats: Kniva Bystuga 
Kniva 111 Falun 

 

Vi kommer att behandla frågor föreskrivna i stadgarna. 
 

En vecka före årsmötet finns revisionshandlingar och 
revisionsberättelse att ta del av hos kassör 

Mats Aspman tel: 023-799 840 
 

Motioner till årsmötet skall vara styrelsen 
Tillhanda senast tre veckor före årsmötet. 

 

Motionerna skickas till: 
Lena Bark, Österbo 123, 791 92 Falun 

Eller via e-mail: info@stabergsbatklubb.se  
 
 

          
 
 

            
                www.stabergsbatklubb.se 

Kom ihåg vikten av att delta på årsmötet. 
Endast där kan du påverka utvecklingen i klubben. 
Årsmötet är högsta beslutande instans i klubben. 



DAGORDNING ÅRSMÖTE 2025 
 
1) Årsmötets öppnande 

2) Årsmötets stadgeenliga utlysande  

3) Val av ordförande och sekreterare för mötet 

4) Val av två rösträknare tillika justeringsmän 

5) Fastställande av röstlängd 

6) Styrelsens verksamhetsberättelse 

7) Kassaberättelse 

8)  Revisionsberättelse 

9)  Ansvarsfrihet för styrelsen 

10) Motioner och styrelsens förslag till årsmötet 

11)  Fastställande av verksamhetsplan för år 2025 

12) Budget för år 2025 

13) Beslut om avgifter/reseersättning för kommande 

verksamhetsår. 

14) Val av ordförande för en tid av ett år 

15) Val av fyra styrelseledamöter för en tid av två år 

16)  Val av minst två styrelsesuppleanter för en tid av ett år 

17) Val av revisonsbyrå/revisor  

18) Val av övriga funktionärer för en tid av ett eller två år 

19) Val av valberedning om tre personer,  

varav en sammankallande. 

20) Avslutning 

21) Fika  

    



Verksamhetsberättelse Stabergs Båtklubb 2024 
 

Styrelsen har under året bestått av: 
 
Ordförande: Lena Bark    
Vice ordförande: Bengt Arén  
Sekreterare: Eva Hammar   
Kassör: Mats Aspman  
Ordinarie ledamöter: Åke Larsson, Bo Andersson, Mats Tanse, Ricky Turner och Therese 
Wiklund 
Suppleanter: Mikael Eriksson, Karl Ljungberg, Jonas Eriksson, Per Sundin och Kenneth 
Almqvist 
Revisionsbyrå: Emma Larsson, Qrev AB 
Segelbåtssektionen: Karl Ljungberg och Lech Rademacher  
Representant i vägföreningen: Åke Larsson  
Husfru: Eva Hammar  
Ansvariga för klubbön: Tommy Bergkvist och Jonas Eriksson 
Valberedningen: Marcus Jonsson, Åke Strömhielm och Tommy Bergkvist 
 
Årets verksamhet:  
Styrelsen i denna sammansättning har sammanträtt vid tio tillfällen under 2024, och två 
tillfällen under 2025. 
 
Ännu ett år läggs till handlingarna, båtsäsongen 2024 bjöd på både sol, vind och vatten. 
Och i vår hamn har vi haft ännu ett produktivt år. 
 
Under vårens genomfördes en upprustning utav D-bryggan, där en engagerad arbetsgrupp 
bytte ut de gamla bommarna mot nya fina bommar. Även nya vikter lades i för att stabilisera 
tvärbryggan längst ut. 
 
Arbeten med att räta upp grinden för en stabilare och mer pålitligt drift färdigställdes under 
våren. Detta i samband med en smärre reparation under sommarsäsongen verkar ha gjort 
susen, och grinden har nu fungerat mycket stabilare. 
 
Anläggningens gamla hydrofor byttes ut mot en ny, för att säkerställa vattentillförseln i 
hamnen. 
 
Under sommaren installerades en robotgräsklippare i hamnen. Efter en namngivningstävling 
så fick han namnet Stabbe, och han har hållit gräsytorna väldigt fina och prydliga. 
  
Det stora båthuset, som är bland det första man ser när man kommer till vår hamn, har fått en 
”facelift” med ny plåtbeklädnad och målning av sin mest väderpinade gavel. Fint blev det! 
 
I Augusti besökte Poker Runn- gänget vår hamn för sitt traditionsenliga lunchstopp.  
Inför detta jobbade funktionärer och frivilliga hårt för att städa och vegetationsröja 
hamnområdet. Och vilket resultat det blev av deras insatser, hamnområdet var toppenfint när 
vi slog upp portarna och välkomnade våra gäster.  
Vädret var visserligen blåsigt, men solen stod som spön i backen och vi fick en toppendag 
tillsammans. Kvällen avslutades med en grillfest för klubbens medlemmar. 
Mycket roligt att träffas och umgås tillsammans i klubben! 
 
 



Hamnens slogbod och grillplats flyttades ner till stranden. Där skapades en liten oas för 
mysiga stunder med grillning med utsikt över sjön och närhet till badet. 
 
På klubbholmen rustades bänkarna runt den äldre grillplatsen upp, så att det fortsatt går att 
nyttja platsen för dess ändamål. 
 
Under sommaren annonserade vi efter frivilliga att hjälpa till med att bygga en altan på vår 
klubbstuga. Dessvärre var anmälningarna till den arbetsgruppen alldeles för få. Så detta 
projekt fick läggas på is i år. 
 
På hösten höll vår styrelsemedlem och tillika utbildare i HLR en utbildning för 
styrelsemedlemmar i HLR med hjärtstartare. Efter installation av hjärtstartaren måste det även 
finnas kompetens att använda den.  
Av förklarliga skäl har vi inte möjlighet att utbilda samtliga medlemmar. Men vi vill varmt 
rekommendera länkarna: 
www.hlr.nu   
Där finns mer information kring HLR, samt 
www.allakanhlr.nu  
Där finns en gratis webutbildning i HLR. 
 
Miljökraven ökar i samhället, och så även i vår typ av verksamhet.  
Från och med 2024 behöver vi som båtklubb ha en avfallshanteringsplan som ska presenteras 
till kommunens tillsynsmyndighet. I vår plan sammanställdes de rutiner vi i klubben har för 
avfallshantering, och denna plan godkändes utav kommunens inspektör. Besked om detta 
lämnades i december, efter att inspektören sammanställt informationen i vår plan och 
noteringar från sin egna inspektion i hamnen. 
För våra medlemmar sitter information om avfallshantering på respektive anläggning i 
hamnen, samt på vår hemsida under flik: Miljö och säkerhet. 
 
Under sommaren satte arbetet igång med att skapa en kravspecifikation för vår nya flotte. 
Offerter har tagits in, under hösten startade bygget och vi ser med förväntan fram emot 
leverans under våren 2025. 
 
Under året har vi genomfört två städdagar, där vi träffats och hjälpt åt att sköta om vår hamn 
tillsammans. 
 
Vi vill rikta ett stort tack till er som hjälpt till i stort och smått under året!  
Utan gemensamma krafter stannar vår verksamhet. 
 
Ekonomi: Den ekonomiska förvaltningen finns redovisad i särskilda handlingar. 
 
Styrelsen vill tacka alla medlemmar för förtroendet och önska er alla väl mött på vårt 
kommande årsmöte. 
 
Lena Bark  Bengt Arén  Eva Hammar 
 
Mats Aspman Mats Tanse   Åke Larsson  
  
Micael Eriksson Bosse Andersson Ricky Turner  
  
Therese Wiklund Karl Ljungberg  Jonas Eriksson 
  
Per Sundin  Kenneth Almqvist 



STABERGS SEGELSEKTION 2024  
Verksamhetsberättelse 

 
Härlig sommar som jag minns det men då hade jag en tidig semester också så det kan ha varit 
en och annan regnskur i juli, augusti.  
Sjösättningen i maj gick bra men det blev lite problem med upptagningen i september då 
kranen var försenad. 
 
Tyvärr är bensin och diesel fortfarande alldeles för billigt då inte fler seglar! Men det kommer 
en dag då alla vill segla och då är vi i segelsektionen redo att visa hur man gör. Kontakta oss 
redan nu om ni vill vara förberedda inför det som komma skall. Better safe than sorry! 
 
Stabergsregattan 2024 genomfördes i fint väder med riktigt tuffa vindbyar. 
6-9m/s med upp mot 13-14 i byarna. 
Av 12 föranmälda kom 10 till start och 8 fullföljde. 
De två som fick bryta berodde på roderhaveri samt maststagsfästen som släppte.  
Ingen skadades som tur var! 
Det var även fler som råkade ut för mindre missöden men lyckades reparera under seglingens 
gång men tappade tid och placeringar. 
  
Bansträckningen blev precis som de senaste åren pga vindriktningen. Halvvindstart utanför 
Stabergs hamn-> rundar Stabergsön-> över fjärden förbi Tjuvön-> rundar fyren vid Granö-> 
rundar St.Stensö mot Jungfruholmarna där fyren rundas mot St Melpad-> St Melpad rundas-
>Stabergsön-> 
Slutligen kryss mot mål. Bästa tid 3 timmar och 5 minuter! 
  
Den som kammade hem första platsen och fick ta emot pokalen var Jan Svedmyr med gasten 
Ola Hedlund i Compis 28. 
Det är sällan en stor Compis 28a körs så hårt att den tar in vatten i sittbrunnen men den här 
besättningen tvekade inte: Är det tävling så är det! 
  
Först över mållinjen och tog spiken överlägset var dock Manfred och Anders med Hobiecat 
16. Deras SRS är tyvärr (som tur är!) skyhögt så de hamnar en bit ner på resultatlistan. 
Det var 3e gången de testade Hobie-katten så de kommer att bli vassa i resultaten framöver. 
  
1: Jan Svedmyr & Ola Hedlund, Compis 28 
2: Bodil & Kalle Ljungberg, Omega 30 
3: Larssa Eriksson & Bo Sjöberg, Monark 700 
4: Leif Johansson & Nils Forstedt, Dominant Race 
5: Gerard Moroney med gast, Albin Viggen 
6: Manfred Bark & Anders Ivarsson, Hobiecat 16 
7: Ture Falkeby med Simon och Ludvig Wilbom, Hydra 20 
8: Lennart Nordström & Kenneth Almquist, Maxi Fenix 
  
Stabergs Segelsektion tackar alla deltagare för en stark insats och Per Sundin som skötte start 
och målgång perfekt! 
--  
Sjösättning blir 2025 den 17e maj. Förbered er på bästa vis.  
Information kommer i april. 
 
Väl mött och segla vackert 
Segelbåtssektionen i Staberg 
Kalle Ljungberg och Lech Rademacher 


